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REFERAT 

 

MØDE I: Referat af skolebestyrelsesmøde nr 7 DATO: 04.12.2017 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR.: 17/951 

DELTAGERE: 

Morten Jensen, Morten Bjarvin, Kasper Adamsen, Nadia 
Qureshi , Henrik Sønder, Asil Y Hussein,  
Charlotte H Blomquist ,  Søren L Busch- Knudsen, Poul-Erik 
Persson, Eva S Eilegaard, Kia J Vilhelmsen, 
Rune Vang-Rydall, Lillian Meilstrup og Vibeke Flemmer 
 

 

AFBUD: 
Louis Hjelmsø, , Nellie M G Louv 
 

 

MØDENR.: 7-2017  

 

Ad 1) Godkendelse af referat nr.6 – 2017 

Referatet godkendt. 

Ad 2) Orientering fra: 

    - Ledelsen 

     Skolen: Lærerne har på valgdagen afholdt personaledag på naturskolen, hvor der blev arbejdet både i 

teams og på tværs. Der var god energi. Der er indkommet 15 ansøgninger til viceskolelederstillingen, 

heraf mange kvalificerede kandidater. Der holdes adventsamling hver mandag i aulaen for hele skolen. 

Forældre er velkomne til at kigge forbi skolen 13/12 2017, hvor der er Luciaoptog. 

     SFO: Der er ansat tre nye medarbejdere på SFO´en. Gert Friis som dagligleder på SFO´en og Enno 

Bonnén som afdelingsleder. Det bliver et stærkt ledelsesteam.  Sibel Durukan er ansat som pædagog. 

Der er en ledig pædagogstilling. Der har været afholdt store legedag sidste onsdag, hvor alle hyggede 

sig. 

 Der blev stillet spørgsmål, om man havde oplevet reaktioner fra børnene på grund af de to fratrædelser. 

Det blev der svaret nej til. 

    - Formanden 

 Der har været afholdt FRO-møde, hvor fokus især var på Folkeskolelovens § 16 b. I forbindelse med 

kommunevalget er der blevet valgt ny formand for Børne- og Skoleudvalget, Mads Vinterby (A), som 

tiltræder 171 2018. 

    - Medarbejderne 

Skolen: Personalet glæder sig til megajulegaver. 

SFO: Pt. trænes der Luciaoptog og laves julegaver. 

    - Eleverne: 

ER har planer om at starte en skoleavis. Der planlægges en kampagne (i form af en video), som skal 

minde om at beholde de nye toiletter i pæn stand. ER har haft besøg af skolechefen Anja Ougaard, som 

deltog i et ER-møde. 
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Der blev stillet spørgsmål til toiletterne og skoleavisen. ER oplyste, at toiletterne er i pæn tilstand. 

Skoleavisen er for alle, som har lyst til at være med, alternativt etableres et skriveteam.  

Ad 3) Godkendelse af budget 2018 – bilag vedhæftet dagsordenen 

Samtlige punkter i bilaget til dagsordenen blev gennemgået. De punkter, hvor der var 

uoverensstemmelse mellem SB’s udkast og skolens forslag, blev drøftet. Skolens kommentarer til 

budgettet fremgår af bilaget. SB tilsluttede sig skolens forslag til budgettet. 

Budget 2018 blev godkendt. 

Formanden konkluderede, at det havde en god proces og en lærerig oplevelse, som havde givet SB en 

indsigt i skolens økonomi. Formanden formulerer et par ord til lærerne om processen. Disse vedlægges 

budgettet. 

Ad 4) Evt. 

 SB udarbejder en procesplan for ansøgninger om fondsmidler. 

 Forældrene på 5. årgang er indkaldt til forældremøde 7/12 2017 om processen for samlægningen af 

klasser på årgangen. 

 SB sender en julehilsen til personalet. 

Hvis der er tid på mødet, tilføjes et punkt 5: principper for åben skole. Dette punkt blev udsat. 

 

 


